
 Zápis číslo 7 
ze zasedání zastupitelstva obce Kamenec u Poličky,  

které se konalo 9. února 2004 v sále místního pohostinství 
 

Přítomni:  Doležal Jiří, Červený František, Jiruše Josef, Macků Jiří, Martinů Ladislav, 
 Popelková Hana, Stříteřská Viktorie a  Šváb Petr,  
 omluvena pro nemoc Miloslava Cacková,      
 ostatní občané dle prezenční listiny. 
Ověřovatel zápisu: Josef Jiruše a Stříteřská Viktorie 
Jednání bylo zahájeno v 19.08 a ukončeno ve 20.25 hod. 
 
Program:  1) Kontrola usnesení z minulého zasedání 
      2) Projednání a schválení rozpočtu pro rok 2004 
  3) Zpráva o dokončení přestavby budovy OÚ 
  4) Informace o územním plánu obce 
  5) Různé 
  6) Diskuse 
  7) Usnesení 
   
1) Kontrolu usnesení z minulého zasedání provedl starosta obce. 
V tomto usnesení bylo, že prodej pozemků číslo stavební parcely 113/2 a pozemku číslo 
parcely 378/3 a 378/4, o které požádal pan Jiří Petrásek bude znovu projednán po vytýčení 
hranic těchto pozemků. Vyznačení těchto hranic bylo provedeno firmou GEODETA z 
Litomyšle v pátek 6. února 2004. Pan Jiří Petrásek s vytýčením hranice mezi parcelou číslo 
1976/2 a těmito pozemky nesouhlasil.  
Byla také vytýčena hranice mezi pozemky číslo parcely 1976/2 a 1984/1 - obě místní 
komunikace a pozemky číslo parcely 372/1, 372/2 a 373, které jsou ve vlastnictví pana 
Josefa Nykla. 
Zastupitelstvo obce souhlasí s vypracováním odborného posudku na výši nájmu a kupní 
ceny pozemku, který je užíván jako místní komunikace. Na základě tohoto posudku bude 
panu Nyklovi opět navržena cena za nájem a nebo odkoupení tohoto pozemku. 
 
Do návrhu rozpočtu pro letošní rok jsou kromě jiného zařazeny tyto akce: 
  - zavedení inženýrských sítí ke stavebním pozemkům pod čp. 63 
  - projektová dokumentace na opravu horní požární nádrže 
  - cesta ke hřbitovu - zaměření a koupení pozemku. 
 
Bylo jednáno s majitelem firmy Mip spol. s r. o. o odstranění nepořádku v okolí objektů, které 
tato firma má v naší obci. Pan Miroslav Popelka slíbil, že do konce února 2004 provede 
nápravu.  
Nový ekologický posypový materiál EKOGRIT byl koupen. Práce s ním při nakládání a 
posypu je lepší než s kamennou drtí. Účinnost na komunikacích se však zdá menší (více se 
splavuje, odfukuje a drtí se).  
 
2) Návrh rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce a v Kameneckých listech. Do dnešního 
dne k tomuto návrhu nebyly připomínky. Místostarosta seznámil přítomné s jednotlivými 
výdajovými položkami. V návrhu bylo počítáno s příspěvkem na automobilovou dopravu (25 
tis. Kč). V letošním roce tyto náklady bude plně hradit Krajský úřad Pardubického kraje. Celá 
částka bude převedena do rezervy. Jiné úpravy v rozpočtu nebyly. 
Zastupitelstvo tento rozpočet schválilo všemi hlasy.  



3) Přestavba budovy OÚ bude v únoru dokončena. V dopise, který jsme dostali 2. února 
firma Pásek oznamuje, že od 16. února 2004 začne předávat dokončenou stavbu. Budou 
předávány jednotlivé místnosti za přítomnosti projektanta ing. Šafáře. Počítáme s tím, že v 
březnu se bude celý objekt uklízet a postupně se do něho bude stěhovat nábytek. 
Slavnostní otevření bude v pátek 2. dubna 2004. 
Státnímu fondu životního prostředí byly poslány všechny potřebné doklady k uzavření 
smlouvy o finanční podpoře na vytápění tepelným čerpadlem. Zastupitelstvo obce souhlasí s 
tím, aby starosta podepsal tuto smlouvu, ve které budou stejné podmínky jako jsou v 
rozhodnutí ministra životního prostředí číslo 15400391. 
 
4) Návrh územního plánu je vystaven v kanceláři OÚ. S druhým vyhotovením je možné se 
seznámil v Městském úřadě ve Svitavách v odboru regionálního rozvoje. Vystaven bude až 
do 2. března 2004. Dalších 15 dnů je možné k tomuto návrhu dávat připomínky. Tyto 
připomínky budou vyhodnoceny a zapracovány do územního plánu, který bude schvalovat 
zastupitelstvo obce. 
 
5) a) Zastupitelstvu obce byl předložen návrh na poplatek za hrobová místa na místním 

hřbitově. Je schválen poplatek ve výši 25,- Kč za m 2. Poplatek se bude vybírat na 10 let. 
b) Byla podána žádost na Ministerstvo pro místní rozvoj na finanční příspěvek na 
vybudování dešťové kanalizace ke stavebním pozemkům u čp. 63. Obec může dostat 80 
tis. Kč na jeden rodinný dům. Jednou z podmínek získání dotace je, že pozemek, na 
kterém se bude stavět i pozemek, kde bude kanalizace, je ve vlastnictví obce. Paní 
Zerzánková, která chce v letošním roce začít stavět, potřebuje s obcí uzavřít smlouvu o 
smlouvě budoucí. Zastupitelstvo souhlasí s tím, že pokud obec nezíská dotaci na 
kanalizaci v letošním roce, požádáme o dotaci pro rok 2005. V případě, že tuto dotaci 
nezískáme ani potom, bude kanalizace financována jen z prostředků obce.  
 

6) V diskusi občané navrhovali, aby se na nákladech na technickou vybavenost podíleli 
stavebníci. V odpovědi na tyto připomínky se rozhodnutí vybudovat kanalizaci bez účasti 
stavebníků zdůvodnilo tím, že tuto kanalizaci bude možné v budoucnu využít jako kanalizaci 
odpadních vod, do které bude možné napojit  všechny domy v této lokalitě. 
 
7) a) Vzhledem k tomu, že pan Jiří Petrásek nesouhlasí s vytýčením hranice u pozemků 

číslo parcely 378/3, 378/4 a stavební parcely číslo 378/4, zastupitelstvo obce rozhodlo 
tyto pozemky neprodávat.  
b) Zaměření chodníku u čp. 91 a následný prodej bude možné provést až po smluvním 
vyřešení pozemku, který je ve vlastnictví pana Josefa Nykla a je užíván jako místní 
komunikace. 
c) Zastupitelstvo obce souhlasí s vypracováním odborného posudku na výši nájmu a na 
kupní cenu pozemku, na kterém je místní komunikace a je ve vlastnictví pana J. Nykla. 
d) Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočet pro rok 2004, který je přílohou tohoto zápisu. 
e) Zastupitelstvo obce souhlasí s tím, aby starosta podepsal smlouvu se SFŽP ČR na 
finanční podporu vytápění OÚ tepelným čerpadlem za předpokladu, že bude souhlasná s 
rozhodnutím ministra ŽP číslo 15400391. 
f) Zastupitelstvo obce schvaluje cenu za hrobové místo na místním hřbitově ve výši 25,- 
Kč za m2. Tento poplatek bude vybírán na 10 let. 

 S usnesením souhlasilo všech osm přítomných členů zastupitelstva obce. 
 
V Kamenci u Poličky  13. 2. 2004 


